
Referat FAU-mote 03.02.25

Kjersti(1A)
Marianne(1B)

Serina(2A)
Tone Synnove (2B)

Morten(3A)
Renathe(3B)
Helene(4A}
Anja(4B)
Trude(5A)
Tonje(5B)
Havard(6A)

Kari(6B)
Marthe(7A}
Renate(7B)

Til stede: Ragnhild (rektor) i starten av motet, Kjersti (1A), Malin (1B), Serina (2A), Tone (2B),
Morten (3A), Renathe (3B), Helene (4A), Trude (5A), Tonje (5B), Havard (64), Kari (6B),
Marthe (7A), Renate (7B}.
Meldt forfall: Anja (4B)

1. Rektor informerer
Takker for foreldrekvelden. Rektor opplevde at skolen fikk godt pafyll og det var godt
oppm@te.
Presenterer resultatene fra elevunderskelsen fra 2024. En kan finne resultatene pa nett og
sammenligne resultater fra landsbasis og andre skoler ved a ske opp elevunders@kelsen pa
google.

2. Foreldrem@ter og temakvelden
Det har vert lite diskusjon ang temakvelden pa foreldremotene som har vaert. Kari har laget
en presentasjon som hun brukte pa deres foreldremte. Mer aktuelt a bruke det politiet
snakket om vedrorende Sartor pa mellomtrinnet. Kari legger ut presentasjonen sin pa
facebookgruppen.

3. Innkjop utstyr
Kari viser forslag til innkjop.
Steketakke 60cm, uten kant. Jernia.
Taxisykkel dobbel, 2 stk
TL lekekurspakke, 1 stk
Hoppestokk, 4 stk
Lego Education Briq Motion Prime Set. Kari spr med Ragnhild hvor mange. 1-2 stk?
Plus-plus. Kan kjpes pa clas ohlson/ekstra leker.

FAU er enige om at alt kan kjpes.



4. Gjengglemte klaer-bruktmarked i var
Inspirert av andre skoler. Det er mye gjenglemte kler pa skolen. Noen kan ta klerne med
hjem og vaske dem, evt selges som det er. Klaer som ingen gjr krav pa kan selges videre til
inntekt for FAU. Kan lage til marked i gymsalen, kjpe/samle stativer, evt hengere pa
ribbeveggen. Er det aktuelt at dette kan bli et fast tiltak pa arshjulet til FAU? Usikkert eom en
far det til a var. Kanskje en kan fa det til mellom vinterferien og paskeferien. Ma forst sjekke
hvor mye kler det er snakk om. Kjersti sender mail til Ann Elin.

5. Elevkveld-Kino
Elevradet har sagt at de @nsker a ga pa kino, og har kommet med forslag om den nye Kaptein
Sabeltann-filmen pa frsteplass. FAU frykter at det blir mye uro i kinosalen dersom filmen
ikke fenger. Har forsokt a kontakte rektor i forhold til a fa inn @nsker fra flere elever. Znsker
ikke a undergrave elevradet sitt onske. FAU @nsker a utsette elevkvelden slik at en kan se en
film som fa har sett. Forslag om minecraft-flimen eller «hundemannen» som kommer i april.
Tonje kontakter kinoen. Fors0ker a fa fr-premiere pa minecraft-filmen 3. april, evt avtale
fredag 4. april eller tirsdag 8. april. FAU-representant fra klassene kan sende ut informasjon i
facebookgruppene til klassene etter tilbakemelding fra Tonje.
En elevkveld utgar i var. Br oppfordre klassene til a finne pa noe sammen.

6. Eventuelt
Skolen har blitt gjort oppmerksom pa at en del elever tar buss uten a betale for seg. Det er
23 barn som har skoleskyss, men bussen er ofte helt full. Skolen kan sende ut en informasjon
i vigilo og gjre foreldre oppmerksom pa at alle som skal ta buss ma kjpe billett.

Svmming:
Bassenget har hatt mye tekniske utfordringer, og deter lite personell med frstehjelpskurs.
Det har derfor vert mange ganger svomming har blitt avlyst. Foldnes skule har i
utgangspunktet svmming hele skolearet. 4. trinn far i hvert fall 10 ganger slik som de andre
skolene i kommunen i ar.

Parkering utenfor skolen:
Er det noen plan for kjremnsteret utenfor skolen om morgenen? Det sitter foreldre med
mobilen i avslippingsluken og blir staende i mange minutter. Alle b@r ta det opp pa
foreldremtene i var. Kommunen har ikke noen plan for det pr na.

Neste mote 03.03.25 kl 19.00

Referent: Tone


